
 לוי  אסנת

 ועשיתי מוכר סרטים במאי של הפקה כמנהלת עבדתי .וניהול בתקשורת שלי הראשון התואר

 .דאז 2 לערוץ דוקומנטרית  וסדרה קצר סרט איתו

 מחדר כשיצאתי .שמש  כמו בשבילי הייתה בלידה המיילדת .עולמי את הפכה השני בני לידת

 בדרך המסע את .היא״ להיות הולכת אני.״תתכונן לבעלי אמרתי אוקסיטוצין אדי על הלידה

 .בשרכן על אותו מכירות אתן .לכן לספר צריכה לא אני מיילדת להיות

 .בדרך ידי את חיזקו בחייה משמעותי כך הכל ברגע אישה ללוות והרצון ייעוד תחושת אך 

 דבר אין באמת אחד מצד .ושברו החלום מול לראשונה ניצבתי לידה בחדר שלי הראשון ביום

 ,פחדים ,קשיים הרבה כך בכל ניתקלתי מנגד .הזאת מהעבודה יותר ונהדר פלאי קסום מופלא

 .חשבתי  לא שעליהם דברים הרבה כך כל וגם שחלמתי מה כל גם זה .״אילוצים״ ,אחריות

 מאמינה אני היום .המיילדות עלינו הזרקור את לשים  רוצה אני ,במקצוע שנים 7 אחרי ,היום

 ,שלנו למקצועיות ,שלנו  מקצועי לקידום נדאג ,בישראל המיילדות של הכוח את נחזק שאם

 שלנו המקצוע של נכונה לתפישה ,שלנו והחלומות  השאיפות לטיפוח ,שלנו הסמכויות להרחבת

 לנשים המציאות את לשנות באמת נוכל ,אחרים ממקצועות אותו ולבדל כוחנו את לאחד ,בציבור

 .בישראל ויולדות

 ההריון בתחום דעה מוביל ארגון להיות  וצריך יכול בישראל המיילדות שארגון מאמינה אני

 .בישראל והלידה

 בכבוד המיילדות עלינו לספר אמיתי רצון מתוך הארגון של הדוברת לתפקיד עצמי את מציעה אני

 .בו הפועלות ולנשים למקצוע והערכה

 שמנחה הרחב והלב המקצועיות ,הטובות הכוונות את השיח לקדמת להביא תמיד מתחייבת אני

 .בעבודתינו אותנו

 אסנת :לכולכן רבה בהערכה


